
 איגוד השחמט הישראלילכבוד 

 מועדון השחמט בנהריהמאולגה וולקוב, מנהלת 

 

עזרה בהקמת האיגוד, ד"ר צביקה ברקאי, על ה יו"רם לישחמטאי נהריה מוד

 מועדון בנהריה.

 

אחת דומה: היה חוג לילדים וקבוצה עד עכשיו פעילות שחמט בנהריה הייתה ר

רינו. להקים מועדון שחמט בע בליגה ב'. ביקשתי מד"ר צביקה ברקאי לעזור

מנכ"ל העירייה, דני חמיאס, , שוחחנו עם צביקה הגיע יחד איתי לעיריית נהריה

לנו מועדון. מצאתי מקום על חשיבות הקמת המועדון. בעקבות השיחה הובטח 

. נרשמו לחוג וכך התחלתי את הפעילות במרכז "יוניברסיטי, קדימה מדע"

. זאת רק חדשים למועדוןילדים, עד עכשיו מגיעים ילדים  15-השחמט כ

אך היה חסר  ,הוא אידיאלי לשיעורים עיוניים וארגון תחרויותהתחלה! המקום 

יותר מחודשיים במיוחד שעוני שחמט לקיים תחרויות. חיכינו לנו ציוד בסיסי: 

ביקה . ד"ר צהוחתמה הזמנת הציודלאישור מהעירייה לרכוש את הציוד. השבוע 

, שוחח ה אותנו כל הדרך, התקשר, התעניין האם קיבלנו את הציודברקאי ליוו

לפעמים . תומכת בנומרכז "קדימה מדע", גב' אורית טיראן, שעם מנהלת ה

 . זבה, על כך אני מצטערת עכשיואכב הרמתי ידיים

 קבוצה אחת בליגה ב' ושתי קבוצות בליגה ג'.קבוצות ליגה:  3היום יש לנו 

אנחנו מתכננים תחרויות  שחקנים. 18מדורגת שבה משתתפים ארגנו תחרות 

 רבות בהמשך .

 צביקה ברקאי,"ר האיגוד ד"ר ליותודה . תודה לכל מי שעזר, תמך והיה לצידנו

מנהלי מועדונים , תודה לתודה למנהלת המרכז "קדימה מדע" גב' אורית טיראן

 שמשתפים איתנו פעולה. בצפון

 

 וולקוב ושחמטאי נהריה.בברכה אולגה 


